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Van : Burgemeester J. de Vries en wethouder G. Wielinga 
Datum : 30 oktober 2020 
Voor : mevrouw Van Ark 
Betreft : Reactie Houtkoolschets Acute Zorg 
 
 
Geachte minister Van Ark, 
 
Wij hebben de houtkoolschets ontvangen en besproken met de Raad van Bestuur van de 
Antoniuszorggroep.  Wij onderschrijven het doel van de houtkoolschets, namelijk dat zorg van 
goede kwaliteit is en voor iedereen beschikbaar is en blijft. Ook zijn we het met u eens dat we dit 
alleen kunnen bereiken als we gezamenlijk werken aan dit vraagstuk, ieder vanuit zijn eigen 
verantwoordelijkheid.  
 
Specifiek zien wij het versterken van de sociale basis (de kracht van de samenleving),  het 
intensiveren van de inzet op preventie en het verbeteren van de samenwerking tussen de 
verschillende domeinen als positieve ontwikkelingen én als onze verantwoordelijkheid. Dit is voor 
ons als gemeente één van de belangrijkste opgaves van dit moment, waar we momenteel hard aan 
werken.  Dit willen we samen met onze partners en inwoners in toekomst verder ontwikkelen.  
 
Waar we onze bedenkingen bij hebben, is dat de houtkoolschets lijkt op een landelijk blauwdruk. 
Dit kan volgens ons geen passend antwoord zijn op het vraagstuk,  omdat er grote verschillen zijn in 
de regio’s.  Kwalitatieve goede zorg die voor iedereen beschikbaar is,  moet passen bij de regio en 
bij haar inwoners. Per regio dient te worden bekeken wat de optimale organisatie van acute zorg is 
en hoe het beste integraal kan worden samengewerkt. In onze gemeente en regio werken we samen 
met de huisartsen en de ziekenhuizen aan een doorontwikkeling van de sociaal-medische 
infrastructuur. De organisatie van de acute zorg moet hier naadloos bij aan sluiten.  
 
Als laatste maken we ons zorgen over de verschraling van de zorg door de voorgenomen afschaling 
van de spoedposten. Door de knip tussen de SEH en de zorg, ontstaat er een versnippering van zorg, 
dit achten wij als onwenselijk. Onze gemeente kenmerkt zich namelijk door een uitgestrekt gebied 
met veel kleine kernen  waarvoor huidige SEH in het streekziekenhuis al ver weg is. Als de 
voorgestelde ontwikkeling wordt gevolgd, vrezen wij dat de zorg nog minder toegankelijk wordt.  
 
We gaan daarom graag met u in gesprek over de toekomst van de acute zorg.   
 
 
Met vriendelijke groet,  
 
het college van burgemeester en wethouders van Súdwest-Fryslân, 
burgemeester, wethouder, 

 
 

 

 

mr. drs. J.A. de Vries G. Wielinga 
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